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بانكبیمه

3 اقتصادي

معاون وزیر راه و شهرسازی خبر داد:

مسکن اجتماعی در انتظار تصمیم بانک مرکزی

عضو هیات رییسه کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی:

مرکز تجارت  جهانی برای انجام فعالیت نیاز به کسب مجوز دارد

معاون وزیر جهاد کشاورزی اعلام کرد:

صادرات تخم مرغ 30 درصد افزایش یافت

رییس سازمان خصوصی سازی خبر داد:

تاثیر شرايط بورس بر روند واگذاری شرکت های دولتی

رییس صندوق قرض الحسنه بانک دی:

بانك دی عملیات قرض الحسنه ای را وظیفه اجتماعی خود می داند

معاون وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه تمام 
برای  شهرسازی  و  راه  وزارت  سوی  از  اقدامات 
از آن  اما برای رونمایی  انجام شده  مسکن اجتماعی 
هستیم،  مرکزی  بانک  سوی  از  مالی  اقدامات  منتظر 
غیرمجاز  ساز  و  ساخت  مجوز  صدور  بحث  گفت: 
در مشهد در زمان ریاست بنده اتهامی بیش نیست و 

حرف بی ربط جواب ندارد.
سید محمد پژمان در پاسخ به این سئوال که مسکن 
مهر چه مزیتها و معایبی دارد،گفت: مزیت مسکن مهر 
این است که مردم سریع صاحب سرپناه می شوند اما 
جنبه های منفی آن این است که چون در این گروه های 
اقتصادی  و  فرهنگی  و  اجتماعی  آسیب های  کم درآمد 
وجود دارد اگر حالت تجمعی پیدا کنند متأسفانه این آثار 

منفی هم افزایی ایجاد می کند.
وی افزود: مقیاسی که برای این کار انتخاب می شود 
نباید آن را تبدیل به یک اجتماع کند، چون خصوصاً در 
این واحدهای مسکونی شاید نقطه آغاز آن افراد خوب و 
موجه اما فقیر و با بضاعت مالی پایین باشند اما در ادامه 
اگر وجه غالب آن آسیب ها اضافه شود شروع به دفع 

کردن این افراد که قشر ضعیف جامعه هستند می کند.
پژمان تاکید کرد: با دیدن این آسیب ها از سوی 
این قشر ضعیف مالی فضا برای آنها غیرقابل تحمل 
و اتفاقاً  جذابیت برای کسانی می شود که از آن جنس 
ترویج  و  توسعه  برای  یعنی محیطی  آسیب زا هستند 
آن اتفاق می شود و این اتفاق به ضعیف شدن نظارت 

اجتماعی دامن می زند.
ساخت و ساز در مسکن اجتماعی شیوه 

واحدی نخواهد داشت

مدیر عامل سازمان ملی زمین و مسکن در پاسخ 
ساخت وساز  اجتماعی  مسکن  در  که  سؤال  این  به 
مسکن  در  شد،گفت:  خواهد  واگذار  افرادی  چه  به 
و  کنیم  تجربه  را  مختلفی  شیوه های  باید  اجتماعی 

نمی توان گفت که شیوه واحدی دارد.
مسکن  برای  حاضر  حال  در  داد:  ادامه  وی 
اجتماعی طی کار مشترکی که با بنیاد مسکن،سازمان 
است،  شده  انجام  مسکن ساز  خیرین  و  بهزیستی 
شده  واگذار  ساز  مسکن  خیرین  به  اجرا  مسئولیت 
مالی  حمایت های  و  کرده  تأمین  دولت  را  زمین  اما 
بنیاد مسکن  بنیاد مستضعفان و  بهزیستی،  را سازمان 

انجام می دهند.
مسکن  در  ما  تلاش  کرد:  نشان  خاطر  وی 
و  شود  گرفتار  کم تر  دولت  که  است  این  اجتماعی 
می تواند  اگر  و  کند  ورود  ساز  و  ساخت  در  کم تر 
دولت  هم  باز  اینکه  اما  کند  اعطا  زمین  و  تسهیلات 

گرفتار ساخت وساز شود عموماً کمتر خواهد شد.
مسکن اجتماعی منتظر بانک مرکزی است

پژمان در پاسخ به این سؤال که چه زمانی مسکن 
مرکزی  بانک  منتظر  ما  گفت:   شد،  خواهد  رونمایی 
وضعیت  برنامه ای  شکل  به  حداقل  که  چرا  هستیم 
روشن  خصوص  این  در  شهرسازی  و  راه  وزارت 

است چه میزان زمین و چه میزان منابع لازم است.
وی افزود: سازوکارهای آن آماده است اما بحث 
تأمین منابع مالی که چه میزان باید متقاضی بپردازد و 
کند  اعطا  تسهیلات  میزان  باید چه  دولت  ندهد  اگر 

هنوز مشخص نیست.
اتهامات صدور ساخت و ساز در جنوب مشهد 

بی ربط است و جواب ندارد
پژمان در پاسخ به این سؤال که گفته می شود 
زمانی که شما شهردار مشهد بودید مجوزهای زیادی 
برای ساخت و ساز در منطقه جنوب این شهر داده 
و حرف  است  اتهام  موضوع  این  گفت:  است،  شده 

بی ربط جواب ندارد.
آن  رئیس  دستگاه  یک  در  وقتی  داد:   ادامه  وی 
دستگاه بنده هستم،می توانند تمام کارهایی که در آن 
دهند. ارتباط  آن  رئیس  به  را  می شود  انجام  دستگاه 
همه اتفاقاتی که در شهر مشهد رخ داده است تک تک 
آنها با مسئولیت بنده بوده و حتی یک مورد خارج از 

دستگاه شهرداری مشهد رخ نداده است.
معاون وزیر راه و شهرسازی تاکید کرد: به هر 
است.  بداخلاقی  کمی  موارد  این  شدن  مطرح  حال 
این  که  است  دلیل  این  به  بنده  سکوت  هم  شاید 
مسائل بی ارزش بوده است، عده ای مطالبی را به زبان 

می آورند که سکوت کردن در برابر آن بهتر است.
عکسی  انتشار  با  مشهد  شهرداری  پیش  مدتی 
مجوز  نوشت:  مشهد  شهر  جنوبی  مناطق  از  هوایی 
زمان  در  محدوده  این  در  غیرمجاز  ساز  و  ساخت 
مدیریت قبلی شهرداری ]پژمان شهردار سابق مشهد 
و معاون فعلی وزیر راه و شهرسازی[ داده شده است.

مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رییسه  هیات  عضو 
تجارت  مرکز  های  فعالیت  گفت:  اسلامی  شورای 
جهانی ایران در صورت کسب مجوز از وزارتخانه های 

صنعت و اقتصاد، قابل پذیرش خواهد بود.
عبدالکریم رجبی گفت: خبرهایی در خصوص 
شده  منتشر  ایران  در  جهانی  تجارت  مرکز  وجود 

این  فعالیت های  مرتبط  وزارتخانه های  که  حالی  در 
سازمان را تایید نکرده اند.

و  تپه  مراوه  کلاله،  مینودشت،  مردم  نماینده 
گالیکش در مجلس شورای اسلامی افزود:باید توجه 
اقتصادی  وزراتخانه های  حاکمیتی  وظیفه  که  داشت 
سازمان های  فعالیت  بر  که  می کند  ایجاب  دولت 

اقتصادی و تجارتی نظارت داشته باشند.
رسیده  خبرهای  براساس  داد:  ادامه  رجبی 
قانونی  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزارت  مسئولان 
بودن فعالیت های مرکز تجارت جهانی ایران را تایید 
داشتم  که  اولیه ای  بررسی های  در  همچنین  و  نکرده 

فعالیت های مرکز تجارت جهانی  نیز  اقتصاد  وزارت 
را به لحاظ قانونی تایید نکرده است.

در  جهانی  تجارت  مرکز  فعالیت های  انجام 
چارچوب قانون

اینکه  بیان  با  نهم  مجلس  در  مردم  نماینده  این 
کشور  در  جهانی  تجاری  مراکز  فعالیت  انجام  برای 
فعالیت  پذیرفت هرگونه  باید  افزود:  ندارم،  مخالفتی 
اقتصادی باید درچارچوب قانونی، شفاف و مشخص 

باشد و نظارت های لازم دراین زمینه اعمال شود.
باعنوان  کشور  در  سازمانی  اگر  افزود:  رجبی 
باید  دارد،  فعالیت  انجام  قصد  جهانی  تجارت  مرکز 

مدارک کارشناسی خود را مبنی بر انجام  فعالیت های 
اقتصادی ارائه کند.

جهانی  تجارت  مرکز  فعالیت های  گفت:  وی 
ایران تنها در صورت کسب مجوز از وزارتخانه های 

صنعت و اقتصاد قابل پذیرش است.   
اقتصادی مجلس  رییسه کمیسیون  عضو هیات 
جهانی  تجارت  مرکز  شد:  یادآور  اسلامی  شورای 
نهادهای  از  مجوز  کسب  ضرورت  بر  علاوه 
لازم  و  بین المللی  استانداردهای  از  باید  ذی ربط، 
برخوردار  تجاری  و  اقتصادی  کارهای  انجام  برای 

باشد.

تاکنون  سال  ابتدای  از  اینکه  بیان  با  کشاورزی  جهاد  وزیر  معاون 
است،گفت:  شده  صادر  مختلف  کشورهای  به  مرغ  تخم  تن  هزار   ۳۶
به  هستند  ایرانی  تخم مرغ  عمده  مشتریان  افغانستان  و  عراق  کشورهای 
طوری که از ابتدای سال تاکنون ۲۷ هزار تن تخم مرغ به عراق و ۶ هزار 

و ۶۰۰ تن به افغانستان صادر شده است.
حسن رکنی معاون وزیر جهاد کشاورزی، با تاکید بر اینکه صادرات 
تخم مرغ به افغانستان از سر گرفته شده است گفت: کشورهای افغانستان، 
بحرین، تاجیکستان، ترکمنستان، عمان و عراق جزو مشتریان تخم مرغ 

ایران هستند.
ابتدای سال تاکنون ۳۶ هزار تن تخم مرغ به  از  اینکه  بیان  با  وی 
کشورهای مذکور صادر شده است، افزود: ۷5 درصد از این مقدار تخم 
مرغ صادراتی معادل ۲۷ هزار تن و 18 درصد آن معادل ۶ هزار و ۶۰۰ 

تن تاکنون به عراق و افغانستان صادر شده است.
ابتدای سال  از  بیان داشت: همچنین  معاون وزیر جهاد کشاورزی 
تاکنون حدود هزار و پانصد تن تخم مرغ به ترکمنستان، کمتر از هزار 
تن به تاجیکستان و حدود صد تن به بحرین و بقیه به کشورهای دیگر 

صادر شده است.
رکنی با اشاره به مباحث مطرح شده در مورد آنفلوانزای پرندگان 
به ویروس  آلوده  اظهار داشت: هیچ واحد تخم مرغ صنعتی  در کشور 
کوچک  واحدهای  از  که  هم  مکرری  آزمایشات  با  و  نداشتیم  آنفلوانزا 
بومی به عمل آمده تمام این واحدها از این ویروس پاک بوده اند و مسائل 

مطرح شده در این زمینه کاملا رفع شده است.
وی افزود: مقایسه مقدار صادرات تخم مرغ از ابتدای سال تاکنون با 
مدت مشابه سال گذشته افزایش ۳۰ درصدی صادرات را نشان می دهد.

معاون وزیر جهاد کشاورزی با اشاره به اینکه از روز دوشنبه گذشته 
ابتدایی  صادرات تخم مرغ به عراق آغاز شده است گفت: در سه روز 

از سرگیری صادرات 5۶۰ تن تخم مرغ به این کشور صادر شده است.
رکنی با بیان اینکه نیاز افغانستان به تخم مرغ بسیار بالاست،اظهار 
داشت: از ظرفیت صادراتی کشور مذکور می توان برای تنظیم بازار داخلی 
خوبی  ارزآور  منبع  کشور  این  اینکه  ضمن  کرد،  استفاده  محصول  این 

است.
معاون وزیر جهاد کشاورزی تصریح کرد: تجار ما در صادرات این 
شدن  مسلح  با  و  آورده اند  بدست  خوبی  تجربیات  و  توانایی  محصول 
به آیتم های مختلف از جمله بسته بندی های استاندارد امیدواریم بخش 

زیادی از بازارهای منطقه را پوشش دهیم.
وی در پاسخ به این سوال که درست است گفته می شود در مدتی 
که ایران در منطقه به علت مباحث مربوط به آنفولانزای پرندگان حضور 
نداشت ترکیه جای ما را گرفته است و بازگشت به بازار صادراتی تخم 
مرغ کار سختی است، گفت: صادرات مشکل است و کشورهای دیگر 
هم به شدت رقابت می کنند و این طور نیست که ما دست روی دست 

بگذاریم و انتظار داشته باشیم دیگران گوی سبقت از ما نگیرند.
رکنی افزود: اما با توجه به کیفیت تخم مرغ تولیدی ما و همچنین 

می توانیم  راحت تر  همسایه  کشورهای  مرزهای  به  دسترسی  سهولت 
صادرات انجام دهیم.

معاون وزیر جهاد کشاورزی در پاسخ به این سوال که آیا قیمت ۳ هزار 
و ۶۰۰ تومانی برای صادرات تخم مرغ صرفه اقتصادی دارد، گفت: تخم مرغ 

صادراتی هر کیلو با قیمت حدود 1.۲ تا 1.۳ دلار خریداری می شود.
وی افزود: تولیدکنندگان و تجار ایرانی برای حفظ بازار صادراتی 
تخم مرغ به منافع حداقل قناعت کرده اند، البته سود متغیر است و کم و 
زیاد می شود اما در مجموع برای حفظ بازارهای صادراتی منافع کم را به 

زیاد ترجیح داد ه اند و خودشان را با شرایط مذکور تطبیق داده اند.

رییس سازمان خصوصی سازی با تاکید بر انجام وظایف سازمانی 
برای واگذاری سهام شرکت های دولتی با وجود شرایط نامناسب بورس، 
گفت: هرچند شرایط حاکم بر بورس بر روند واگذاری ها تاثیر داشته 
اما این سازمان برنامه های مناسبی را برای واگذاری سهام شرکت های 

دولتی در نیمه دوم سال پیش بینی کرده است.
این پرسش که  به  پاسخ  میرعلی اشرف عبدالله پوری حسینی، در 
با توجه به روند کنونی عملکرد بورس، برنامه سازمان خصوصی سازی 
برای شش ماهه دوم سال چیست، افزود: بازار سرمایه در سال گذشته نیز 
بازار مطلوب و مناسبی نبود ولی با این وجود ۷5 مزایده بدون احتساب 
تکرار توسط سازمان خصوصی سازی برگزار شد اما در مجموع در امر 

واگذاری موفق نبود.
رییس سازمان خصوصی سازی با تاکید بر آنکه این سازمان وظیفه 

قانونی خود را انجام می دهد، تصریح کرد: در برخی از مواقع با وجود 
شرایط نامناسب بازار می توان سهمی را فروخت که اراده ای برای بهره 

گیری از ساز و کارهای لازمه با این نحوه فروش ها وجود ندارد.
وی ادامه داد: در شرایط پساتحریم انتظار می رود سرمایه جدید از 
داخل و خارج وارد بازار شود اما فعلا این اتفاق نیفتاده زیرا اگر این امر 

رخ می داد باید طرف تقاضا تقویت می شد.
پوری حسینی درباره عملکرد سازمان خصوصی سازی در واگذاری 
سهام شرکت های دولتی از ابتدای سال تاکنون نیز گفت: واگذاری شرکتهای 
دولتی در این دوره مطلوب نبود البته بخشی از این عملکرد به وضعیت بورس 
و بازار سرمایه بازمی گردد، همچنین تیر و مردادماه معمولا فصل برگزاری 

مجامع شرکت ها است و به همین دلیل نمی توان سهامی عرضه کرد.
وی با بیان اینکه در شهریور ماه جاری سهام خوبی برای عرضه از 

طریق مزایده آماده کرده ایم و در هفته جاری مزایده هایی برگزار خواهد 
شد، تصریح کرد: در مهرماه هم مزایده های دیگری برگزار خواهد شد.

ماه  در  کرد:  امیدواری  اظهار  سازی  سازمان خصوصی  کل  رئیس 
های آتی مشکلاتی را که در چند ماه گذشته سازمان با آن برای انجام 
واگذاری ها مواجه بود، نداشته باشد و مشکلات واگذاری ها کمتر شود.

شاخصی برای اندازه گیری میزان کوچک سازی دولت 
وجود ندارد

پوری حسینی در پاسخ به این پرسش که آیا شاخصی برای برآورد 
این خصوص  تاکنون در  آیا  دارد و  میزان کوچک سازی دولت وجود 
برآوردی شده یا خیر؟ گفت: شاخصی برای این امر وجود ندارد و تنها 
در این زمینه می توان اعلام کرد که چند شرکت در لیست واگذاری قرار 

داشته و چند شرکت تاکنون واگذار شده است.

دی ضمن  بانک  الحسنه  قرض  رییس صندوق 
بررسی جایگاه قرض الحسنه در سیستم بانکی و تاثیر 
آن بر اقتصاد کشور، عملیات قرض الحسنه ای در بانک 

دی را به عنوان یک وظیفه اجتماعی دانست.
اکبر عباسی ملکی که سابقه فعالیت ۳۰ ساله در 
سال های  تورم  است  معتقد  دارد  کشور  بانکی  نظام 
اخیر مردم  به ناچار از قرض الحسنه دور کرده است و 
باید برای گسترش آن بانک ها با کمک بانک مرکزی 

تدابیری جدیدی بیاندیشند.
توسعه  فصلنامه  با  که  گفت وگویی  در  وی 
بانکداری و مالیه اسلامی بانک دی داشت، با اشاره به 
اهمیت و جایگاه قرض الحسنه در بانکداری اسلامی 
اظهار کرد: بحث قرض الحسنه در دین ما یک مسئله 
آیه  حدید  سوره  در   خداوند  چراکه  است؛  اساسی 
11 می فرمایند »کیست آن کس که به خدا وامی نیکو 
و  گرداند  دوچندان  وی  برای  را[  ]نتیجه اش  تا  دهد 
آیه  این  به  توجه  با  لذا  باشد.«  پاداشی خوش  را  او 
می داند  خود  به  قرض  را  خلقش  به  قرض  خداوند 
در صورتی که بی نیازی خداوند یکی از صفت های 
در  قرض الحسنه  بحث  بنابراین  است.  حق  والای 

از  باید  اسلامی  بانک های  بخصوص  اسلامی  جامعه 
اهمیت زیادی برخوردار باشد چراکه با قرض الحسنه 
مردم  بخصوص  مردم  مشکلات  از  بسیاری  می توان 
نیازهای ضروری مانند بیماری،  آسیب پذیر در زمینه 

ازدواج، تحصیل فرزندان جامعه را حل کنیم.
به  اخیر  سال  هشت  در  اینکه  بیان  با  ملکی 
برای  ناچار  به  مردم  شتابنده  و  بالا  بسیار  تورم  دلیل 
حفظ ارزش پول و قدرت خریدشان بیشتر به سمت 
سپرده های مدت دار یا سودده رفتند، تصریح کرد: به 
نظر می سد این سنت حسنه در بانکداری ما در حال 
هم  مرکزی  بانک  بنده  نظر  به  است.  شدن  کم رنگتر 
تلاشی برای احیای این سنت انجام نمی دهد چراکه 
ممکن است به دلیل تورم بالا، امیدی به افزایش منابع 

قرض الحسنه نداشته باشد.
بانک ها  کلیه  و  مرکزی  بانک  وی  گفته  به 
جامعه  در  را  سنت  این  فرهنگ سازی   با  می توانند 
در   8۳ یا   8۲ سال  تا  سنت  این  چراکه  کنند  جاری 
کل  منابع  درصد   ۲۰ تا  حداقل  و  بود  جاری  جامعه 

بانک ها را قرض الحسنه شامل می شد.
درباره  دی  بانک  قرض الحسنه  صندوق  رییس 

عملکرد بانک های قرض الحسنه ای که به تازگی شکل 
اما به شرطی که  گرفته اند، گفت: این فکر خوبی بود 
مردم  در  انگیزه  تا  کنند  کنترل  را  تورم  می توانستند 
برای افتتاح حساب سپرده قرض الحسنه ایجاد شود و 
این سنت حسنه ادامه پیدا کند اما تورم بالا سبب شد 
منابع بانک های قرض الحسنه تاسیس شده توسط دولت 
تزریق شود. حتی در همان دوره قرار بر این شد تا منابع 
قرض الحسنه سایر بانک ها بخصوص بانک های دولتی 
در اختیار این بانک ها قرار گیرد که حتی متاسفانه این 
قرض الحسنه  غنی  اهداف  سمت  به  درستی  به  منابع 
سوق داده نشد. البته به این معنی نیست که بانک های 
قرض الحسنه فعالیتی انجام نمی دهند بلکه نیاز جامعه را 
به درستی تامین نکردند و حتی به نظر بنده آن وظیفه 
بانکداری  یک  که  ایران  بانکداری  صنعت  اجتماعی 

اسلامی است را به درستی انجام نداده اند.
ملکی با تاکید بر اینکه ترویج فرهنگ قرض الحسنه 
وظیفه دولت و بانک مرکزی است، خاطرنشان کرد: مردم 
باید بدانند که این سنت در دین ما هست و رضایت 
خداوند را می توانند کسب کنند و خداوند مضاعف بر 
آن بر می گرداند. حال سوالی پیش می آید که این فرهنگ 

را به چه سمتی سوق دهد به سمت کسب نعمت های 
یک  اینکه  برای  دنیوی.  منفعت های  یا کسب  اخروی 
مسئله ای در جامعه نهادینه شود باید معادل آن را کنار 
مسئله قرار دهیم چراکه می توان با استفاده اهداف خوب 
دنیوی به اهداف بلند اخروی دست پیدا کرد. بالاخره 
این گونه نیست که همه مردم و در همه مواقع و برای 
همه مسائل روز زندگی خود فقط به اهداف اخروی فکر 
کنند. هیچ ایرادی هم ندارد که به مسائل دنیوی فکر شود.
فعالیت  چگونگی  تشریح  به  ادامه  در  ملکی 
صندوق قرض الحسنه در بانک دی پرداخت و گفت: 
بانک دی اجازه بانک مرکزی را برای ایجاد صندوق 
در  و  کرد  کسب   9۲ سال  اسفند  در  قرض الحسنه 
بانک  محترم  مدیریت  دستور  به  و   9۳ سال  ابتدای 
دی شروع به کار کردیم که خوشبختانه تاکنون منابع 
صندوق نزدیک به سه برابر رسیده است. برای تعیین 
اهداف و برنامه های صندوق ابتدا اهداف کلان بانک 
را  بانک عملیات قرض الحسنه ای  را در نظر گرفتیم. 
به عنوان وظیفه اجتماعی خود می داند و در کنار آن 
می تواند همانند همه بنگاه های اقتصادی کسب انتفاع 

کنند.

جشنواره » بازی تفکری برای آینده » 
با حضور بیمه رازی

جشنواره بازی تفکری برای آینده با حمایت 
مادی و معنوی شعبه بابل بیمه رازی برگزار شد.

به نقل از روابط عمومی و تبلیغات بیمه رازی، 
هیئت ژیمناستیک شهرستان بابلسر جشنواره ای با 
عنوان بازی، تفکری برای آینده برگزار کرد و شعبه 
شرکت  استراتژی  به  توجه  با  نیز  رازی  بیمه  بابل 
مبنی بر گسترش و ترویج فرهنگ بیمه در جامعه 
خصوصاً در میان قشر کودک و نوجوان، حمایت 

مادی و معنوی این جشنواره را به عهده گرفت.
با  رازی  بیمه  بابل  شعبه  است  ذکر  به  لازم 
برپایی غرفه به ارائه انواع خدمات نوین بیمه ای به 
شرکت کنندگان و کارشناسان مجرب نیز به معرفی 

بیمه به کودکان پرداختند.

نشست هم اندیشی مدیران شرکت های 
بیمه البرز و »ما«

البرز  بیمه  عامل  مدیر  تاجدار  رسول  سید 
این  فنی  معاون  و  مدیره  هیات  اعضای  همراه  به 
شرکت با مدیر عامل بیمه »ما« دیدار کردند.نشست 
روز  »ما«  بیمه  با  البرز  بیمه  شرکت  اندیشی  هم 
ماه در دفتر مهندس مجید  چهارشنبه ۲5 شهریور 
صفدری مدیرعامل این شرکت برگزار شد.بر اساس 
این گزارش، سید رسول تاجدار ضمن تبریک  به 
مدیر عامل جدید شرکت بیمه »ما« ابراز امیدواری 
رشد  به  بتواند  جایگاه  این  در  ایشان  کرد حضور 
و توسعه صنعت بیمه کمک کند و پیشرفت بیمه 
»ما« را بیش از پیش موجب گردد. مجید صفدری 
که   کرد  امیدواری  اظهار  نیز  »ما«  بیمه  عامل  مدیر 
تعاملات مثبت شرکت های بیمه، در توسعه ضریب 
جهت  لازم  بستر  ایجاد  و  کشور  در  بیمه  نفوذ 
تولیدی  فعالیت های صنعتی،  مالی و روانی  امنیت 
و خدماتی اثر بسزایی دارد و جامعه را با ثبات تر 
خواهد کرد. گفتنی است در این نشست بر تعامل 
دو جانبه این دو شرکت در راستای ارائه خدمات 
بهتر ،  بررسی راهکارهای تحقق مشتری مداری به 
عنوان مهم ترین رکن صنعت بیمه و  ایجاد تنوع در 
محصولات بیمه ای  تاکید و مقرر شد همکاری فی 

مابین در سطوح مختلف صورت پذیرد.

مجمع عمومی بیمه نوین برگزار شد
با  نوین  بیمه  سالانه  عادی  عمومی  مجمع 
هیأت  اعضای  سهامداران،  درصدی   ۷۴ حضور 
شنبه  روز سه  قانونی  بازرس  و  مدیرعامل  مدیره، 
مطالعات  مرکز  همایش  سالن  در  ماه  شهریور   ۲۴
بهره وری و منابع انسانی برگزار شد. در این مجمع 
بهرام فتحعلی به عنوان رئیس جلسه، مسعود اژیه 
و محمد بدیعی جاریانی به عنوان ناظر و علیرضا 
ابتدای  انتخاب شدند. در  معظمی به عنوان منشی 
بیمه  این جلسه غلامعلی غلامی؛ مدیرعامل سابق 
نوین گزارش هیأت مدیر خطاب به مجمع عمومی 
عادی سالانه برای سال مالی منتهی به 1۳9۳.1۲.۲9 
اعضای  عمومی  مجمع  تصویب  با  نمود.  ارائه  را 
پیشین هیأت مدیره برای دو سال دیگر ابقا شدند 
به  فاطر  مالی  خدمات  و  حسابرسی  مؤسسه  و 
عنوان حسابرس و بازرس اصلی شرکت و مؤسسه 
علی  بازرس  عنوان  به  حساب  نماگر  حسابرسی 
به  نیز  اطلاعات  روزنامه  و  سال  یک  برای  البدل 

عنوان روزنامه کثیرالانتشار انتخاب شد.

نشست نمایندگان بیمه دی شعبه خوی 
برگزار شد

حضور  با  خوی  شعبه  نمایندگان  نشست 
امور  و  شهید  بنیاد  رئیس  زاده  عباس  مهندس 
ایثارگران منطقه آزاد ماکو در ساختمان هلال احمر 

این شهرستان برگزار شد.
استان  شمال  نمایندگان  که  جلسه  این  در 
شعبه خوی  رئیس  داشتند،  آذربایجانغربی حضور 
گفت:  شعبه  فعالیتهای  از  گزارشی  ارائه  ضمن 
خدمت به خانواده های معظم شهدا افتخار بزرگی 
حمایت  و  است  مجموعه  این  عهده  بر  که  است 
حجت الاسلام والمسلمین شهیدی نماینده محترم 
ولی فقیه ، معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان 
بنیاد شهید و امور ایثارگران از شرکت بیمه دی، ما 
تشویق  مستحکمتر  گامهای  برداشتن  در جهت  را 
و ترغیب می نماید. رئیس شعبه خوی با اشاره به 
رقابت سالم،  پاک،  پرتفوی  ما جذب  اینکه هدف 
تکریم ارباب رجوع و بیمه گذران است گفت: راه 
اندازی میز خدمت به خانواده های محترم و معزز 
بنیاد شهید، افتخاری ارزنده برای شرکت بیمه دی 
است و انتظار داریم مدیریت محترم بنیاد شهید و 
این  نیز در تحقق  ماکو  آزاد  منطقه  ایثارگران  امور 

هدف ما را یاری نمایند .
رئیس  زاده  عباس  مهندس  نشست  این  در   
نیز  ماکو  آزاد  منطقه  یثارگران  امور  و  شهید  بنیاد 
با اظهار خوشنودی از حضور در جمع کارکنان و 
نمایندگان شعبه خوی گفت: روند رو به پیشرفت 
های  خانواده  به  توجه  از  نشان  دی  بیمه  شرکت 
معظم شهدا و ایثارگران دارد. وی افزود: بیمه دی 
متعلق به خانواده معظم شهدا و ایثارگران و آ شنا 
به مسائل و مشکلات جامعه ایثارگری است، بنیاد 
شهید در جهت حمایت و همراهی با بیمه دی از 

هیچ تلاشی کوتاهی نخواهد کرد.

مسوولان بیمه ایران درتشییع پیکرجان 
باختگان حادثه مکه شرکت کردند

تشییع  درمراسم  ایران  بیمه  مسوولان 
درمکه  جرثقیل  سقوط  حادثه  باختگان  پیکرجان 
با  دیروز)جمعه(  که  مراسم  دراین  کردند.  شرکت 
حضورمسوولان سازمان حج و زیارت و خانواده 
های عزادار درفرودگاه مهر آباد تهران برگزار شد 
ماندگان  باز  وبا  شرکت  نیز  ایران  بیمه  مسوولان 
دستگاه  یک  سقوط  حادثه  کردند.  همدردی  ابراز 
مکه  شهر  در  گذشته  پیکر،جمعه  غول  جرثقیل 
کشته  نفر   1۰۷ از  بیش  حادثه  دراین  افتاد  اتفاق 
 11 حادثه  دراین  شدند.  مجروح  نیز   تن  دهها  و 
تن از حجاج ایرانی خانه خدا نیز جان خود را از 
دست دادند و بیش از ۳۲ نفر از آنان نیز مصدوم 
شدند. دیروز پیکر هفت تن از کشته شدگان این 
اجساد  و  شد  تشییع  آباد  مهر  فرودگاه  در  حادثه 
مابقی فوق شدگان نیز طی روز های آتی به ایران 
بیمه  نزد  ایرانی  حجاج  خواهندشد.  گردانده  باز 
درقرارداد  خود  تعهدات  طبق  و  بوده  بیمه  ایران 
ارائه خدمات  با سازمان حج و زیارت  نسبت به 
بیمه ای اقدام خواهد کرد. پیش از این سید عباس 
حسینی رییس هیات مدیره و مدیرعامل بیمه ایران 
دراین خصوص پیامی صادر کرده و با خانواده های 

بازماندگان ابراز همدردی کرده بود.

اعطای جوایز دوازدهمین همایش 
زنجیره موفقیت سازمانی به بانک تجارت

موفق  تجارت  بانک 
به کسب جایزه نشان عالی 
صنعت  در  برتر  رهبری 
بانکداری و نشان استاندارد 
المللی کیفیت برتر در  بین 

خدمات بانکداری شد.
تجارت،  بانک  عمومی  روابط  از  نقل  به 
همایش زنجیره موفقیت سازمانی که روز چهارشنبه 
المللی صدا و  بین  مرکز همایش های  در  گذشته 
سیما برگزار شد بزرگترین گردهمایی بنیان گذاران 
ایرانی  های  سازمان  خوشنام  و  معتبر  مدیران  و 
مشاور  فراهانی  تقی  علی  حسین  آن  در  که  بود 
رئیس  فولادگر  ، حمیدرضا  رئیس جمهور  معاون 
کمیسیون حمایت ویژه از تولید ملی ،جمیلی رئیس 

خانه اقتصاد ایران به ایراد سخنرانی پرداختند .
خوشنام  و  ترین  معتبر  از  همایش  این  در 
ترین موسسات و شرکت های ایرانی تقدیر شد و 
بانک تجارت به عنوان یکی از موسسات برگزیده 
این همایش موفق به دریافت نشان استاندارد بین 
“ocs”)کیفیت  سازمانی  موفقیت  زنجیره  المللی 
صنعت  (در  بانکی  خدمات  در  برتر  تکنولوژی 
همچنین  و  اروپا  اتحادیه  سوی  از  بانکداری 
به  بانکداری  صنعت  در  برتر  رهبری  عالی  نشان 
اعطا  بانک  این  مدیرعامل  مقدم  محمدابراهیم 

گردید.

مدیر عامل بانک شهر برگزیده نشان 
عالی رهبری برتر در صنعت بانکداری

بانک  عامل  مدیر 
دوازدهمین  در  شهر 
همایش زنجیره ای موفقیت 
عنوان  به  سازمانی، 
گردهمایی  بزرگترین 
شرکت های  معتبرترین 

صنعت  در  برتر  رهبری  عالی  نشان   ، پیشرو 
بانکداری را به خود اختصاص داد.

روابطعمومی  و  ارتباطات  مرکز  از  نقل  به 
دبیرخانه  از سوی  که  این همایش  در  بانک شهر، 
توسعه صنایع ملی ایران و با مشارکت اتاق تعاون 
محمدپورزرندی  حسین  دکتر  شد،  برگزار  ایران 
شایسته دریافت نشان عالی رهبری برتر در صنعت 

بانکداری در بخش ملی شناخته شد.
ایران،  ملی  صنایع  توسعه  دبیرخانه  همچنین 
در  بانکداری  صنعت  تأثیرگذار  نقش  به  توجه  با 
گروههای  به  مالی  منابع  ارائه  و  تأمین  و  حمایت 
مطالعات و  به  نظر  و  تولیدی و خدماتی  صنعتی، 
مشتریان  نظر  دریافت  و  برونسازمانی  ارزیابی های 
استانداردهای  مرکز  شاخص های  مبنای  بر  که 
بینالمللی)UKAS( اتحادیه اروپا صورت پذیرفته 
است، بانک شهر را به عنوان یک مجموعه موفق، 
مبتکر، معتبر و سرآمد در صنعت بانکداری معرفی 

کرد.
برگزیده  عنوان  به  بانک شهر  اساس،  این  بر 
TE-(بین المللی جایزه  و  استاندارد  دریافت 
بانکداری  در  برتر  تکنولوژی   )Banking
بخش  در  اروپا  اتحادیه  سوی  از  الکترونیکی 

بین الملل نیز مورد قدردانی قرار گرفت.
منظور  به  بار  نخستین  برای  همایش،  این 
که جایزه  برگزار شد  تمایز،  ایجاد  و  اعتباربخشی 
اعتبار  با  گواهینامه  یک  قالب  در  بینالملل  بخش 
مرکز  تأیید  مورد  و  داشته  ثبت  قابلیت  جهانی، 
و  است  متحده  ایالات   )USAS(اعتباربخشی
اداری  اوراق  روی  بر  گواهینامه  آرم  حک  امکان 
بانکی  کیفیت خدمات  تأیید  منظور  به  تبلیغات  و 

امکان پذیر است.
رئیس خانه  مهندس جمیلی  این همایش  در 
اقتصاد ایران، دکتر عظیمی دبیرکل اتاق تعاون ایران 

و تنی چند از مقامات کشوری حضور داشتند.

 حمایت بانک آینده 
از شرکتهای دانش بنیان

بانک آینده در راستای 
در  کارآفرینان  از  حمایت 
در  فعال  مشارکت  جهت 
کشور،  اقتصاد  شکوفایی 
از  حمایت  طرح  اجرای 
مخاطره  سرمایه گذاری 

پذیر و شرکت های دانش بنیان را در دستور کار 
خود قرار داده است.

ارزیابی طرح  از دریافت و  آینده، پس  بانک 
های نوآورانه و دانش بنیان پیشنهادی، در زمینه های: 
اعطای تسهیلات، صدور انواع ضمانت نامه، ارائه 
کمک  هم چنین  و  مدیریتی  و  مشاوره ای  خدمات 
به بازاریابی در راستای تجاری سازی محصولات 
پیش گفته، مساعدت هائی با این گروه از نوآوران و 

کارآفرینان، معمول خواهد کرد.
سرمایه  از  حمایت  دارد؛  اعتقاد  آینده  بانک 
های  فرصت  خلق  ضمن  پذیر،  مخاطره  گذاری 
کسب  حوزه  در  ویژه  به  کارآفرینان  برای  طلایی 
بنیان، به ایجاد بسترهای مناسب  و کارهای دانش 
توسعه  و  علمی  تولیدات  سازی  تجاری  برای 
و  تحول  کلیدی  زیربنای  تقویت  و  ها  فناوری 
شایانی  کمک  کشور،  اقتصادی-اجتماعی  توسعه 

خواهد کرد.

آگهی دعوت از داوطلبان عضویت در 
هیات مدیره بانک پاسارگاد

از  پاسارگاد  بانک 
داوطلبان عضویت در هیات 

مدیره بانک دعوت کرد.
اطلاع  به  وسیله  بدین 
بانک  محترم  سهامداران 
پاسارگاد می رساند؛ با توجه 

بانک پاسارگاد  اتمام دوره عملکرد هیأت مدیره  به 
داوطلب  که  سهامدارانی  کلیه  ماه 1۳9۴،  اسفند  در 
عضویت در هیأت مدیره جدید بانک می باشند، می 
توانند بر اساس تبصره 1 ماده ۳5 اساسنامه، حداقل 
سه ماه قبل از برگزاری مجمع عمومی عادی به طور 
فوق العاده که در اسفند ماه سال جاری تشکیل خواهد 
تأیید حداقل  به  که  را  داوطلبی خود  اعلام  گردید، 
دوازده درصد از دارندگان سهام بانک رسیده به همراه 
مشخصات کامل خود حداکثر تا تاریخ ۲5/۰9/1۳9۴ 
تهران، خیابان ولی  بانک واقع در  قانونی  به آدرس 
عصر، خیابان میرداماد غربی، شماره ۴۳۰ دفتر هیأت 
مدیره ارسال نمایند تا پیگیری لازم جهت اخذ تأیید 
اسلامی  جمهوری  مرکزی  بانک  از  آنان  صلاحیت 

ایران صورت پذیرد.
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